
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 16
Nový Svět

Č. 5 / 2023 09. 05. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Lukáš Popelák, Mgr. Isabela Pospíšilová, Ing. Břetislav Kvapil, Lenka
Maršálová-Doleželová, Mgr. Veronika Nevrlá, Ing.Bc. Marcela Buiglová, Jiří Knapp

Omluveni: Tomáš Pavlůsek, Miroslav Kaduch

Neomluveni: Lubomír Čechovský

Hosté: p. Novotný S. (MPO)

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
1. Schválení programu schůze
2. Vystoupení zástupců MPO, PČR
3. Vystoupení hostů
4. Kontrola požadavků z minulých zápisů
5. Vyjádření komise k žádostem MMOl
6. Nové požadavky
7. Obecné informace, různé

Usnesení:
Schválení programu schůze

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Zástupce MPO informoval komisi, že na ulici Přichystalova probíhá namátkové měření rychlosti projíždějících
vozidel. V tomto měření se bude i nadále pokračovat.

3 Vystoupení hostů
Od p. Špůrka obdržela KMČ dotaz ohledně zpomalovacích prahů na ulici U rybářských stavů. Občan poukázal
na to, že výška prahů je zbytečně vysoká a že tímto dochází k zbytečnému zpomalování vozidel. ODÚR nám k
tomu zaslal stanovisko :
Odbor dopravy a územního rozvoje obdržel Váš e-mail, týkající se nevhodnosti zpomalovacího prahu na ulici u
Rybářských stavů. K uvedenému Vám sdělujeme, že jsme záležitost projednali se všemi dotčenými orgány,
včetně Policie ČR. V případě krátkých zpomalovacích prahů je důležitá jeho výška, která dle technických
podmínek musí být v rozsahu 30 - 80 mm. Je nutno posuzovat konkrétní typ krátkého zpomalovacího prahu a i
na 30 km/hod. může být výška prahu 52 mm. V případě předmětného prahu však provedeme prostřednictvím
TSMO, a. s.  jeho výměnu tak, aby nedocházelo k přílišnému brždění vozidel.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Zápis č. 2/2023 ze dne 14. 02. 2023: Studie ulice Sudova - Zatím nepočítáme s výsadbami v ulici Sudova z
finančních důvodů. V případě Vašeho zájmu o výsadby Vám sdělujeme, že se před novou výsadbou ( po obou
stranách ulice) musí nechat vytyčit a v terénu vypípat inženýrské sítě. Městská zeleň nemá v letošním roce
dostatek financí ani na výsadby ani na vytyčování a vypípání sití. Pokud byste měli zájem nechali bychom Vám
tyto práce nacenit a po té bychom s vámi řešili realizaci možné výsadby stromů v závislosti na vedení sití.

5 Projednávané záležitosti



5.1 Oprava chodníku na ulici Pittsburská
Oprava chodníku na ulici Pittsburská bude provedena v letošním roce. Cena opravy byla rozdělena TSMO na
dvě části. První část 150 000 ,- Kč bude financována z rozpočtu KMČ z "chodníkovného". Druhá část 105 566 ,-
Kč bude financována z rozpočtu KMČ z Estetizace.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Spisová značka: S-SMOL/069864/2016/OMAJ/Peň
Žádost o sdělení stanoviska k pachtu nemovité věci ve vlastnictví statutárního města Olomouce - Nemovitá věc
- část parc. č. 1678/35 orná půda o výměře 2170 m2 v k. ú. Holice u Olomouce, obec Olomouc.

Usnesení:
KMČ s pachtem souhlasí.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

7 Nové požadavky

1 Chodník v Ulici Přichystalova

Prosíme o zjištění stavu požadavku na opravu chodníku na ulici Přichystalova ze zápisu 02/2023. Poslední
zprávu máme že "Požadavek byl postoupen k prověření na TSMO, a.s., oddělení pasportu a rozkopávek" ale
doposud chodník stále ve špatném stavu.

2 Oprava krajnice komunikace - ulice Rybářská

Žádáme o opravu krajnice na komunikaci u železničního přejezdu v ulici Rybářská ve směru z ulice
Přichystalova.

3 Odstranění uschlé břízy

Žádáme o odstranění uschlé břízy před domem Ručilova 5.

4 Provoz autobusů MHD při opravě ulice Šlechtitelů

Prosíme o informace od DPMO jak budou upraveny autobusové linky při dalších etapách rekonstrukce parovodu
v ulici Šlechtitelů.

8 Obecné informace
Zasedání KMČ bylo ukončeno v 18:46. Následující zasedání KMČ proběhne dne 13.6.2023 v 18:00.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 5 / 2023

Datum schválení zápisu: 17. 05. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Lukáš Popelák

Zapsal/a:
Lukáš Popelák

Ověřil/a:
Ing.Bc. Marcela Buiglová


